

Learn English on the radio

"Tune into 'Obla Air', our LearnEnglish radio series, starting 18 November 2020 on [SNRT national radio](https://www.britishcouncil.ma/en/english/online-radio/radio) .

This programme is presented in collaboration with the Ministry of National Education, Vocational Training, Higher Education and Scientific Research.

'Obla Air' is a lively radio series from the British Council designed to help you learn and improve your English.

British Council Learn English Radio will help you improve your vocabulary, pronunciation and English comprehension - giving you an excellent platform to improve your English.

Mondays at 18.10

Wednesday at 16.20

Replay on Tuesdays and Thursdays at 20.30

Don't miss it!

<https://www.britishcouncil.ma/en/english/online-radio/radio>

Apprenez l'anglais à la radio

« Branchez-vous sur « Obla Air » à partir du lundi 16 novembre 2020 sur la [radio nationale SNRT](https://www.britishcouncil.ma/en/english/online-radio/radio) pour profiter de la série radio en anglais du British Council présentée en collaboration avec le Ministère de l'Éducation nationale, de la Formation Professionnelle, de l'Enseignement Supérieur et de la Recherche Scientifique.

«Obla Air» est une série radio animée du British Council conçue pour vous aider à apprendre et à améliorer votre vocabulaire, votre prononciation et votre compréhension de la langue anglaise .

Rendez-vous les Lundi à 18h10 et mercredi à 16h20

Replay les mardis et jeudis à 20h30

Ne ratez pas l'occasion d'améliorer votre anglais ! "

<https://www.britishcouncil.ma/en/english/online-radio/radio>